
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι οι έκτακτες κρίσεις των 
Υποστρατήγων και Ταξιάρχων Υγειονομικού Ιατρών διενεργήθηκαν, σύμφωνα με τις 
προβλέψεις της κείμενης νομοθεσίας. Επιπρόσθετα, η έρευνα ιδιωτικού φορέα που 
διενεργήθηκε αφορούσε στην ελκυστικότητα των Στρατιωτικών Σχολών και όχι στη 
διερεύνηση των λόγων παραίτησης των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Τέλος, οι οδικοί 
χάρτες αφορούν σε προπαρασκευαστικές ενέργειες και χρονοδιαγράμματα των αντίστοιχων 
ενεργειών με μεταρρυθμιστικό χαρακτήρα. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κα Αθανασία (Σία) 

Αναγνωστοπούλου 

Βουλευτή κ. Χουσεΐν Ζεϊμπέκ 

Βουλευτή κα Μερόπη Τζούφη 

Βουλευτή κ. Ευκλείδη Τσακαλώτο 

Βουλευτή κα Θεανώ Φωτίου 

Φ.900α/2342/19727 
Αθήνα, 7 Μαρτίου 2025 
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 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 2342/19-12-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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